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Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 

 
Maastricht, 8 april 2022 
 
Betreft: Schriftelijke vragen van M:OED inzake energiearmoede 

 
Geacht college, 
 
Het is goed om te lezen dat er een energietoeslag komt voor mensen die in de problemen komen door hoge 
energiekosten. Op de website van Sociale Zaken Maastricht Heuvelland is te lezen (bezocht op 8 april) dat 
het nog onduidelijk is wie er precies voor deze extra toeslag in aanmerking komt (https://www.socialezaken-
mh.nl/actueel/nieuws/energiebelasting-en-energietoeslag-voor-mensen-die-de-problemen-komen-door-
hoge). 
 
Omdat in onze stad een aanzienlijk deel van jongeren en studenten in monumentale en slecht geïsoleerde 
panden woont, zijn wij er bang voor dat deze doelgroep hard geraakt zal worden door de stijgende prijzen. In 
de pers lazen we dat de rijksoverheid gemeenten adviseert om jongeren en studenten uit te sluiten van deze 
toeslag. Daarom hebben we een aantal vragen: 

1. Klopt het dat er een advies van de rijksoverheid aan de gemeente is om jongeren en studenten niet 
in aanmerking te laten komen voor deze toeslag? 

2. Deelt het college de mening dat het belangrijk is om jongeren en studenten die te maken hebben 
met hoge energiekosten ook te compenseren? 

3. Herkent het college signalen dat jongeren en studenten zich zorgen maken over de hogere 
energiekosten?  

4. En dat zij het als oneerlijk beschouwen als zij geen compensatie zou krijgen?  
5. Ziet het college in dat jongeren en studenten hierdoor extra moeten lenen en nog dieper in de 

schulden terecht komen? 
6. Op basis waarvan beslist men wie er wel of niet in aanmerking komt voor deze toeslag? Welke 

procedures gelden? 
7. Kunnen we erop rekenen dat in Maastricht jongeren en studenten met hoge energiekosten ook voor 

deze toeslag in aanmerking komen?  
8. Welke maatregelen neemt het college, los van het kabinetsbesluit, om energiearmoede tegen te 

gaan? 

Op de middellange termijn kunnen we dit soort zaken voorkomen door studio’s en kamers beter te isoleren. 
Echter, omdat de variabele kosten voor rekening van de huurder zijn, is er voor verhuurders vaak geen 
aanleiding om duurzame investeringen te doen. 

9. Heeft het college zicht op de energielabels van panden in de kamergewijze verhuur? 
10. Welke plannen zijn er om kamers en studio’s te verduurzamen? Welke stappen worden er 

ondernomen om dit met de woningbouwcorporaties op te pakken? 
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11. Hoe kunnen kamers in de private verhuur verduurzaamd worden? Welke middelen heeft de 
gemeente hiervoor? 

 
Namens de M:OED fractie, 
Martin van Rooij 
 


